

12-14-18

This is a message from James Ward Elementary School. On Monday we will have Student Council elections in the auditorium at 8:00 AM. There will be a B/PAC meeting from 8:15 AM until 9:15 AM in the Parent Room. On Wednesday there will be an Internet Safety presentation for grades 3 & 4 at 8:15 AM in auditorium. Wednesday is also the Holiday potluck brunch for parents in the Library from 11 AM until 1 PM. On Thursday members of the choir, Student Council and room 101 will visit Long Life Apartments at 9 AM. Thursday is also our Multicultural food celebration w/staff and students during lunch periods. Food must be store bought or from a restaurant. The NJHS holiday movie will take place from 2:45-4:45 PM in the auditorium on Thursday afternoon (for those who purchased the \$5 ticket). The Holiday Gift Shop will be open for student shoppers Monday through Wednesday. Students can purchase gifts ranging in price from fifty cents to \$5. Family Income forms need to be returned immediately to the main office. Last but not least, Bitty Basketball forms for K-3 grades went out today and will need to be returned next week. Have a great weekend!

家长们好！下面是华德小学的通知。星期一上午 8 点,我们将在礼堂举行学生会选举。当天上午 8:15 至 9:15, 双语咨询委员会和家长咨询委员会将在家长室举行联合会议。星期三上午 8:15 我们将在礼堂举行三、四年级网络安全演示会。星期三上午 11 点至下午 1 点我们将在图书馆举行家长节日百乐餐聚餐会。星期四上午 9 点, 合唱团、学生会和 101 班的学生将为长寿公寓的老人们表演节目。星期四午餐时间我们师生员工将举行庆祝多元文化的聚餐会。食物必须是从餐馆或商店购买的。全国青少年荣誉组织将在星期四下午 2: 45 - 4: 45 在礼堂(为购买 5 美元门票的人) 放映电影。节日礼品店将于星期一至星期三为学生购物者们开放。学生可以购买价格从 50 美分到 5 美元不等的礼物。家庭收入表需要立即交到学校办公室。最后很重要的是, 幼儿园至三年级的比特篮球表格今天发回家, 需要下周交还。最后, 祝大家周末愉快!